
Notulen van de vergadering van 16 november 2015 in het dorpshuis 

te Wijdewormer. 

1. Opening van de vergadering door de voorzitter. De wethouder en dhr. van 

Berkel hebben afbericht gegeven. Er waren nog 16 belangstellenden. 

2. Er zijn geen aanvulling op de agenda. 

3. De notulen van de vergadering van 14 september worden goedgekeurd. 

4. Ingekomen stukken zijn besproken. 

5. Verslag bezoek commissie vergadering:  

Er is een bijeenkomst geweest tussen een afvaardiging van de raad en de 

contactcommissie Wijdewormer en Jisp. De andere commissies hadden geen 

belangstelling. Op deze bijeenkomst hebben wij het gehad over de communicatie tussen 

de beide groepen. Er worden allerlei optie gedaan. Ook wordt er opnieuw naar het 

protocol gekeken. Dit is nog niet gedaan. Veel punten zijn ingebracht, maar er is nog niet 

veel concreets uitgekomen. 

 

Rondje Wijdewormer met de wethouder. Ilonka en Gerda hebben met de wethouder 

een rondje Wijdewormer/Neck gereden. Wij hebben alle belangrijke punten die met 

regelmaat in de cc vergadering worden besproken laten zien.  

 

Inloopavond Rotonde Leeghwaterweg was op 30 november in de Bovenkruier te 

Kalf/Zaandam. Ilonka is hier geweest en zij zou alle informatie krijgen die voor de 

contactcommissie relevant is toegestuurd krijgen. 

 

6. Riool Raadhuisstraat is dit voor de herbestrating goed bekeken. Deze vraag 

spelen wij door naar de gemeente. 

      Kan de belijning weer worden teruggebracht op het asfalt aan de Noorder-     

         Zuiderweg.  

 

7. Rondvraag. 

       Hoe zit het met de AED cursus? Waar en wanneer komen de      

       herhalingscursussen weer? Mevr. Smit-de Ridder gaat dit voor ons uitzoeken. 

 

       Hoe staat het met de internet verbinding in onze gemeenschap. Graag zouden     

       wij op papier een antwoord of voortgang willen ontvangen. 

 

8. Sluiting van de vergadering om 21.30 uur. 


